
Protokół Nr XLI/22

Ad. 1. Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności obrad.

XLI Sesja  VIII  kadencji  Rady Gminy Narew odbyła  się  27 maja 2022 roku w sali  konferencyjnej

Urzędu Gminy Narew przy ul. Mickiewicza 101.

Obrady XLI Sesji Rady Gminy Narew otworzyła o godz.  9.00  Przewodnicząca Rady Gminy Narew

Aneta Leonowicz.

Przewodnicząca Rady Aneta Leonowicz powitała  Wójta  Gminy Narew Pana Andrzeja  Pleskowicza,

Sekretarza Panią Joannę Majewską, Skarbnik Panią Iwonę Nikonowicz, Radnego Powiatowego Pana Romana

Ostapczuka, kierowników i dyrektorów gminnych jednostek organizacyjnych, radnych oraz sołtysów.

Przewodnicząca Rady Aneta Leonowicz na podstawie listy obecności poinformowała, że na ustawowy

stan  Rady –  15 radnych –  obecnych jest  10  radnych i  stwierdziła  prawomocność  obrad.  Radni  nieobecni

usprawiedliwieni  –  Lucyna  Chodakowska,  Sylwia  Sawicka-Andrzejuk,  Eugeniusz  Selwestruk,  Michał

Szelengowicz, Tomasz Wojciechowski. Lista obecności stanowi załącznik Nr 1 do protokołu.

Ad. 2. Ustalenie porządku dziennego.

Przewodnicząca  Rady  Aneta  Leonowicz  poinformowała,  że  porządek  obrad  wszystkim radnym był

znany i zapytała czy są uwagi do niego. 

Uwag nie zgłoszono.

Przewodnicząca Rady Aneta Leonowicz odczytała porządek obrad.

1. Otwarcie XLI sesji Rady Gminy oraz stwierdzenie prawomocności obrad.

2. Ustalenie porządku dziennego.

3. Przyjęcie protokołów z XXXIX i XL sesji Rady Gminy Narew.

4. Wnioski z posiedzeń komisji. 

5. Informacja o stanie realizacji funduszy sołeckich.

6. Podjęcie uchwał:

- w sprawie zmiany Studium uwarunkowań i kierunków zagospodarowania przestrzennego Gminy Narew;

- w sprawie udziału Gminy Narew w opracowaniu i realizacji Lokalnej Strategii Rozwoju Stowarzyszenia

Lokalna Grupa Działania ,,Puszcza Białowieska” na lata 2021- 2027;

- w sprawie zmiany uchwały Nr XXXIX/207/22 Rady Gminy Narew z dnia 31 marca 2022r. w sprawie

Programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie Gminy

Narew w 2022 roku;

- w sprawie upoważnienia Kierownika Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w Narwi do prowadzenia

postępowań  w  sprawie  świadczeń  pieniężnych  z  tytułu  zapewnienia  zakwaterowania  i  wyżywienia

obywatelom Ukrainy;

- w sprawie zmian w budżecie Gminy Narew na 2022 rok;

- w sprawie zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej Gminy Narew na lata 2022-2025 wraz z prognozą

kwoty długu i spłat zobowiązań na lata 2022-2035;
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7. Sprawozdanie z działalności Wójta Gminy w okresie międzysesyjnym.

      8. Interpelacje i zapytania radnych. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania.

      9. Wolne wnioski, informacje.

      10. Zamknięcie obrad XLI Sesji Rady Gminy Narew.

Ad. 3. Przyjęcie protokołów z XXXIX i XL sesji Rady Gminy Narew.

Przewodnicząca Rady Aneta Leonowicz poinformowała, że protokoły z XXXIX i XL sesji Rady Gminy

Narew były wyłożone do wglądu w biurze Rady i dzisiaj znajdują się na stoliku protokolanta. Jeżeli do końca

sesji nie zostaną zgłoszone uwagi będzie oznaczało to, że protokoły zostały przyjęte.

Uwag nie wniesiono.

Ad. 4. Wnioski z posiedzeń komisji.

Protokół z dnia 23.05.2022r. ze wspólnego posiedzenia komisji przedstawiła radna Agnieszka Filipiuk.

Protokół stanowi załącznik nr 2 do protokołu. 

Ad. 5. Informacja o stanie realizacji funduszy sołeckich.

Przewodnicząca Rady Aneta Leonowicz poprosiła wójta o zabranie głosu.

Wójt Pan Andrzej Pleskowicz powiedział, że:

   - wyłoniono wykonawców i wykonano przewidziane zadania w sołectwach Doratynka i Makówka;

-  wyłoniono  wykonawców na  roboty  drogowe poprzez  dożwirowanie  sołectw:  Łopuchówka,  Tyniewicze

Duże, Tyniewicze Małe, Nowiny, Ancuty, Białki, Trześcianka, Waniewo, Puchły oraz Gorędy.

Radna  Maria  Skokin  powiedziała,  że  nie  zostały  jeszcze  zrobione  dwa  zadania;  zwiększenie  mocy

elektrycznej ze słupa do licznika oraz zwiększenie pojemnika na nieczystości.

Ad. 6. Podjęcie uchwał:

- w sprawie zmiany Studium uwarunkowań i kierunków zagospodarowania przestrzennego Gminy

Narew

Przewodnicząca Rady Aneta Leonowicz poprosiła Wójta Pana Andrzeja Pleskowicza o zabranie głosu i

wyjaśnienie projektu uchwały.

Wójt Pan Andrzej Pleskowicz wyjaśnił projekt uchwały. 

Przewodnicząca Rady Aneta Leonowicz zapytała czy są uwagi do projektu uchwały.

Uwag nie zgłoszono.

Przewodnicząca  Rady  Aneta  Leonowicz  poddała  pod  głosowanie  projekt  uchwały.  W głosowaniu

jawnym głosowało 10 radnych. Za podjęciem uchwały głosowało – 10, przeciw – 0, wstrzymało się – 0.

Uchwała Nr XLI/219/22 Rady Gminy Narew z dnia 27 maja 2022 roku w sprawie zmiany Studium

uwarunkowań i kierunków zagospodarowania przestrzennego Gminy Narew stanowi załącznik Nr 3

do oryginału protokołu.

Głosowanie imienne stanowi załącznik Nr 4 do oryginału protokołu.
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-  w  sprawie  udziału  Gminy  Narew  w  opracowaniu  i  realizacji  Lokalnej  Strategii  Rozwoju

Stowarzyszenia Lokalna Grupa Działania ,,Puszcza Białowieska” na lata 2021- 2027

Przewodnicząca Rady Aneta Leonowicz poprosiła Sekretarz Panią Joannę Majewską o zabranie głosu i

wyjaśnienie projektu uchwały.

Sekretarz Pani Joanna Majewska wyjaśniła projekt uchwały. 

Przewodnicząca Rady Aneta Leonowicz zapytała czy są uwagi do projektu uchwały.

Uwag nie zgłoszono.

Przewodnicząca  Rady  Aneta  Leonowicz  poddała  pod  głosowanie  projekt  uchwały.  W głosowaniu

jawnym głosowało 10 radnych. Za podjęciem uchwały głosowało – 10, przeciw – 0, wstrzymało się – 0.

Uchwała Nr XLI/220/22 Rady Gminy Narew z dnia 27 maja 2022 roku w sprawie udziału Gminy Narew

w  opracowaniu  i  realizacji  Lokalnej  Strategii  Rozwoju  Stowarzyszenia  Lokalna  Grupa  Działania

,,Puszcza Białowieska” na lata 2021- 2027 stanowi załącznik Nr 5 do oryginału protokołu.

Głosowanie imienne stanowi załącznik Nr 6 do oryginału protokołu.

- w sprawie zmiany uchwały Nr XXXIX/207/22 Rady Gminy Narew z dnia 31 marca 2022r. w sprawie

Programu  opieki  nad  zwierzętami  bezdomnymi  oraz  zapobiegania  bezdomności  zwierząt  na  terenie

Gminy Narew w 2022 roku

Przewodnicząca Rady Aneta Leonowicz poprosiła Sekretarz Panią Joannę Majewską o zabranie głosu i

wyjaśnienie projektu uchwały.

Sekretarz Pani Joanna Majewska wyjaśniła projekt uchwały. 

Przewodnicząca Rady Aneta Leonowicz zapytała czy są uwagi do projektu uchwały.

Uwag nie zgłoszono.

Przewodnicząca  Rady  Aneta  Leonowicz  poddała  pod  głosowanie  projekt  uchwały.  W głosowaniu

jawnym głosowało 10 radnych. Za podjęciem uchwały głosowało – 10, przeciw – 0, wstrzymało się – 0.

Uchwała Nr XLI/221/22 Rady Gminy Narew z dnia 27 maja 2022 roku w sprawie  zmiany uchwały Nr

XXXIX/207/22 Rady Gminy Narew z dnia 31 marca 2022r. w sprawie Programu opieki nad zwierzętami

bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie Gminy Narew w 2022 roku  stanowi

załącznik Nr 7 do oryginału protokołu.

Głosowanie imienne stanowi załącznik Nr 8 do oryginału protokołu.

- w sprawie upoważnienia Kierownika Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w Narwi do prowadzenia

postępowań  w  sprawie  świadczeń  pieniężnych  z  tytułu  zapewnienia  zakwaterowania  i  wyżywienia

obywatelom Ukrainy 

Przewodnicząca Rady Aneta Leonowicz poprosiła Sekretarz Panią Joannę Majewską o zabranie głosu i

wyjaśnienie projektu uchwały.

Sekretarz Pani Joanna Majewska wyjaśniła projekt uchwały. 
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Przewodnicząca Rady Aneta Leonowicz zapytała czy są uwagi do projektu uchwały.

Uwag nie zgłoszono.

Przewodnicząca  Rady  Aneta  Leonowicz  poddała  pod  głosowanie  projekt  uchwały.  W głosowaniu

jawnym głosowało 10 radnych. Za podjęciem uchwały głosowało – 10, przeciw – 0, wstrzymało się – 0.

Uchwała  Nr  XLI/222/22 Rady  Gminy  Narew  z  dnia  27  maja  2022  roku  w  sprawie  upoważnienia

Kierownika Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w Narwi do prowadzenia postępowań w sprawie

świadczeń pieniężnych z tytułu zapewnienia zakwaterowania i wyżywienia obywatelom Ukrainy stanowi

załącznik Nr 9 do oryginału protokołu.

Głosowanie imienne stanowi załącznik Nr 10 do oryginału protokołu.

- w sprawie zmian w budżecie Gminy Narew na 2022 rok

Przewodnicząca  Rady  Aneta  Leonowicz  poprosiła  Panią  Skarbnik  o  zabranie  głosu  i  wyjaśnienie

projektu uchwały.

Skarbnik Pani Iwona Nikonowicz omówiła wszystkie zmiany po stronie dochodów i wydatków. 

Przewodnicząca Rady Aneta Leonowicz zapytała czy są uwagi do projektu uchwały.

Uwag nie zgłoszono.

Przewodnicząca  Rady  Aneta  Leonowicz  poddała  pod  głosowanie  projekt  uchwały.  W głosowaniu

jawnym głosowało 10 radnych. Za podjęciem uchwały po zmianach głosowało – 10, przeciw – 0, wstrzymało

się – 0.

Uchwała Nr XLI/223/22 Rady Gminy Narew z dnia 27 maja 2022 roku  w sprawie zmian w  budżecie

Gminy Narew na 2022 rok stanowi załącznik Nr 11 do oryginału protokołu.

Głosowanie imienne stanowi załącznik Nr 12 do oryginału protokołu.

-  w sprawie zmian w Wieloletniej  Prognozie Finansowej Gminy Narew na lata 2022-2025 wraz z

prognozą kwoty długu i spłat zobowiązań na lata 2022-2035

Przewodnicząca  Rady  Aneta  Leonowicz  poprosiła  Panią  Skarbnik  o  zabranie  głosu  i  wyjaśnienie

projektu uchwały.

Skarbnik  Pani  Iwona Nikonowicz omówiła wszystkie  zmiany w Wieloletniej  Prognozie  Finansowej

Gminy Narew na lata 2022- 2025 wraz z prognozą kwoty długu i spłat zobowiązań na lata 2022-2035. 

            Przewodnicząca Rady Aneta Leonowicz zapytała czy są uwagi do projektu uchwały.

Uwag nie zgłoszono.

Przewodnicząca  Rady  Aneta  Leonowicz  poddała  pod  głosowanie  projekt  uchwały.  W głosowaniu

jawnym głosowało 10 radnych. Za podjęciem uchwały głosowało – 10, przeciw – 0, wstrzymało się – 0.

Uchwała  Nr  XLI/224/22 Rady  Gminy  Narew  z  dnia  27  maja  2022  roku  w  sprawie  zmian  w

Wieloletniej Prognozie Finansowej Gminy Narew na lata 2022-2025 wraz z prognozą kwoty długu i
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spłat zobowiązań na lata 2022-2035 stanowi załącznik Nr 13 do oryginału protokołu.

Głosowanie imienne stanowi załącznik Nr 14 do oryginału protokołu.

Ad. 7. Sprawozdanie z działalności Wójta Gminy w okresie międzysesyjnym.

Przewodnicząca Rady Aneta Leonowicz poprosiła wójta o zabranie głosu.

Wójt Andrzej Pleskowicz przedstawił następujące informacje:

-  zakończono  i  odebrano  przebudowę  dwóch  przejść  dla  pieszych  na  ul.  Mickiewicza  i  budowę  jednego

przejścia dla pieszych na ul. Białowieskiej;

- zakończono przebudowę ul. Piaski w miejscowości Narew. Do odbioru końcowego niezbędne jest ustawienie

oznakowania  stałego,  inwentaryzacja  podwykonawcza  oraz  poprawa  stanu  technicznego  chodnika  wzdłuż

pawilonów handlowych;

- ułożenie w ziemi przewodu energetycznego zasilającego market handlowy przy ul. Bielskiej. Trasa prowadzi

wzdłuż ul. Kościelnej. Po zakończeniu robót prowadzonych przez Zakład Energetyczny w Bielsku Podlaskim

(wstępnie 30.05.2022) firma Narbud ułoży kostkę brukową;

- w trakcie realizacji jest budowa boiska wielofunkcyjnego. Zaawansowanie robót na poziomie około 15%.

Wykonawca złożył fakturę na płatność częściową 64 291,00 zł tj. 5% kosztów inwestycji;

- w dniu 30.05.2022r. zostanie przekazany plac pod przebudowę ul. Jaśminowej, ul. Gajowej, ul. Świerkowej

oraz dróg przyległych do pasa startowego lądowiska firmy PRONAR.

- przebudowa i rozbudowa stacji uzdatniania wody w miejscowości Łosinka – zamontowano urządzenie (lampa

UV)  celem  wytrącenia  mikroorganizmów  oraz  przechlorowano  studnie  i  urządzenia  technologiczne  do

uzdatniania wody;

- Wodociągi Podlaskie poinformowały, iż w dniu 28 maja 2022r. powinny być już wyniki uzdatniania wody;

- zatwierdzono do wypłaty dofinansowanie w kwocie 226 976,35 zł.

- dokumentacja techniczna na remont ulicy w Waśkach jest mocno zaawansowana, został zlecony podział 12

działek celem zadośćuczynienia tym właścicielom gruntów przez które przebiega aktualnie ulica, oczekujemy

na projekt mostu. Ta inwestycja jest złożona z Polskiego Ładu,

-  do  3  czerwca  musimy  intensywnie  pracować  nad  dokumentami  niezbędnymi  do  złożenia  wniosku  o

przebudowę ulicy we wsi Makówka,

-złożyliśmy wniosek do Marszałka Województwa Podlaskiego o dofinansowanie przebudowy drogi z Odrynek

w kierunku Suprun. Dostaliśmy 62 tysiące zł., czekamy na podpisanie umowy, 

- wpłynął wniosek od Starosty Hajnowskiego o dofinansowanie w kwocie 160 tys. zł .na przebudowę drogi od

drogi wojewódzkiej do miejscowości Krzywiec

- na początku czerwca będziemy ogłaszać zapytanie ofertowe na wykonanie wodociągu na ul. Palmowej 

- 6 czerwca o godz. 13.00 w Narwiańskim Ośrodku Kultury w Narwi odbędzie się debata z przedstawicielami

Komendy Powiatowej Policji na temat bezpieczeństwa 
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- trzeba ocieplić ścianę budynku Ochotniczej Straży Pożarnej w Narwi oraz Gminnej Biblioteki Publicznej w

Narwi,

- zaplanowana jest modernizacja placu zabaw i placu apelowego przy Zespole Szkolno – Przedszkolnym w

Narwi. Jeżeli wniosek przejdzie pozytywnie to te inwestycje zostaną dofinansowane w 95%.

Radny  Marcin  Szymaniuk  –  zapytał  czy  w  zakresie  wykonawcy  było  zajęcie  humusu  z  drogi

dojazdowej do pasa startowego lądowiska firmy Pronar?

Wójt Pan Andrzej Pleskowicz – wykonawca chciał wykorzystać to kruszywo w swoim zakresie ale się

nie zgodziłem. Mamy sporo dróg dojazdowych i to kruszywo posłuży nam do własnych zadań.

Radny Pan Marcin Szymaniuk- zapytał, czy to kruszywo będą zbierać nasi pracownicy z gospodarki

komunalnej?

Wójt Pan Andrzej Pleskowicz – odpowiedział, że jeżeli będą wolne moce przerobowe, to podstawimy

swój sprzęt i po wykorytowaniu ulicy Gnilica będziemy wozić na drogę a nie składować na placu.

Radny Marcin Szymaniuk – powiedział, że jeżeli wykonawca ma to w swoim zakresie robót i my za to

płacimy to gospodarka komunalna może wykonać inne prace.

Wójt Pan Andrzej Pleskowicz - słuszna uwaga, ale jeżeli  wykonawca nam to zeskładuje na plac to

wówczas będziemy musieli angażować koparkę do załadowania a następnie do wywiezienia i rozciągnięcia

tego kruszywa. Jeżeli ulica zostanie wykorytowana to kruszywo będzie od razu wożone na drogę.

Radny Marcin Szymaniuk – zapytał czy w przedmiarze robót na przebudowę ul. Kościelnej i ul. Piaski

było rozbieranie płytek i wywożenie urobku.

Wójt Pan Andrzej Pleskowicz – odpowiedział, że nie, ale doszły dodatkowe prace celem podniesienia

kostki brukowej na wysokości banku i żeby nie dopłacać to gospodarka komunalna pomagała przy pracach.

Przewodnicząca  Rady  Aneta  Leonowicz  –  zapytała  czy  droga  w  Waśkach  w  tym  roku  zostanie

wykonana? 

Wójt Pan Andrzej Pleskowicz - nie ma takiej możliwości, bo bez dofinansowania sami nie damy rady

ale przypominam, że został złożony wniosek o dofinansowanie tej drogi.

Przewodnicząca  Rady  Aneta  Leonowicz  –  zapytała  o  ile  dostaliśmy  mniejsze  dofinansowanie  na

przebudowę i rozbudowę Stacji Uzdatniania Wody w Łosince? I co było powodem?

Wójt Pan Andrzej Pleskowicz – zostało zmniejszone o 149 329 zł, powodem tego było postępowanie

przetargowe.  Pracownicy Urzędu Marszałkowskiego zarzucili  nam,  że  w specyfikacji  było utrudnienie  dla

mieszkańców  krajów  Unii  Europejskiej,  chodzi  o  piastowanie  stanowisk  kierowniczych,  wstępnie  było

potrąceń o 30%  a skończyło się na 10%.

Przewodnicząca Rady Aneta Leonowicz – zapytała czy to był jedyny powód potrąceń? 

Wójt  Pan  Andrzej  Pleskowicz  –  odpowiedział,  że  jeszcze  był  termin  przedłużenia  do  oceny

dokumentacji z postępowania o udzielenie zamówienia publicznego kwota 24 tys. złotych.

Przewodnicząca  Rady  Aneta  Leonowicz  -  zapytała  co  się  stało,  że  w terminie  nie  zostały  złożone

dokumenty?
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Wójt Pan Andrzej Pleskowicz - odpowiedział, że pracownik nie dopilnował terminu.

Przewodnicząca Rady Aneta Leonowicz - powiedziała, że to nie jest pierwsza kwota, która została nam

ujęta z winy pracowników. Czy są wyciągane konsekwencje od pracowników, bo to nie są małe kwoty.

Wójt Pan Andrzej Pleskowicz – odpowiedział, że pracownik za to odpowiedzialny nie dostał podwyżki,

następne potknięcie będzie skutkowało upomnieniem, naganą a następnie rozwiązaniem umowy o pracę. 

Przewodnicząca Rady Aneta Leonowicz - zapytała co się wydarzyło,  że nie wszystkie lampy na ul.

Bielskiej zostały wymienione? 

Wójt Pan Andrzej Pleskowicz - powiedział, że pracownik nie policzył dokładnie i zostało pominiętych 6

lamp.

Ad. 8. Interpelacje i zapytania radnych. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania.

         Przewodnicząca Rady Aneta Leonowicz poinformowała, że w okresie międzysesyjnym nie wpłynęły

interpelacje i zapytania. 

Radny Marcin Szymaniuk zgłosił wniosek – zapytanie: 

1. Uprzejmie proszę o udzielenie odpowiedzi na przedłożony przeze mnie w dniu 9 lutego br. wniosek w 

sprawie utwardzenia drogi, który został wniesiony drogą elektroniczną oraz zarejestrowany w dzienniku 

podawczym Urzędu Gminy Narew pod poz. 1626. Ponadto proszę udzielenie informacji z jakich 

powodów nie została udzielona odpowiedź w ustawowym terminie.

2. Proszę o udzielenie informacji czy przystanek autobusowy zlokalizowany przy ul. Mickiewicza (rynek), 

który został zaadaptowany na cele spożywania posiłków oraz napoi jest własnością Gminy Narew. Jeżeli 

pomieszczenie, które do niedawna wykorzystywane było jako przystanek autobusowy nie jest własnością 

Gminy, proszę o ustawienie zadaszonego przystanku autobusowego, zaś jeżeli pomieszczenie jest 

własnością Gminy proszę o podjęcie działań zmierzających do możliwości bezpiecznego korzystania z 

przystanku przez podróżnych. Nadmieniam jednocześnie, że zaistniała sytuacja wpływa negatywnie na 

podróżujących (w tym młodzież oraz osoby starsze). 

3. W związku z pojawiającymi się na posadzce wewnętrznej w nowo wybudowanej hali PSZOK, 

zaciekami spływającej wody po ścianach zewnętrznych, wnoszę o podjęcie działań naprawczych oraz 

zapobiegawczych w celu uniknięcia uszkodzeń posadzki. 

4. Zwracam się z prośbą o udzielenie informacji czy zostało zakończone i jakie jest rozstrzygnięcie 

postępowania w sprawie ujawnionego w latach ubiegłych nielegalnego wydobycia piasku (żwiru) z 

działki należącej do Gminy Narew położonej we wsi Waniewo. Proszę o przekazanie kopii wyroku 

sądowego wraz z uzasadnieniem.

Wójta Pan Andrzej Pleskowicz odpowiedział na pytanie nr 2: ten przystanek razem z budynkiem należy 

do osoby prywatnej. Rozmawiałem z tym właścicielem, aby w godzinach przyjazdu autobusów nie 

przebywały tam osoby spożywające alkohol. Trzeba będzie postawić nowy przystanek autobusowy, ale 
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to nie zwalnia właściciela od pilnowania porządku bo w miejscu publicznym nie można spożywać 

alkoholu.

Ad.9. Wolne wnioski, informacje.

         Radny Powiatowy Roman Ostapczuk poinformował,  że Starostwo Powiatowe otrzymało środki  i

podpisało  umowę  z  Urzędem  Marszałkowskim  na  rozpoczęcie  scaleń  na  obiekcie  Nowiny  –

Usnarszczyzna. 

         Zostanie ogłoszony przetarg na dokończenie przebudowy drogi Łopuchówka – Tyniewicze i Koweła –

Łosinka. Podziękował firmie ,,Maksbud’’ za wykonanie nakładki asfaltowej od drogi wojewódzkiej do

Hospicjum w Makówce oraz firmie ,,Tomex’’, który dał kruszywo na utwardzenie drogi. Radny zaprosił

na Piknik Zdrowia, który odbędzie się w Hajnówce 5 czerwca o godz. 14.00 przy Hajnowskim Domu

Kultury. Cały dochód z tego pikniku przekazany zostanie na „Hospicjum Proroka Eliasza” w Makówce.

         Przewodnicząca Rady Aneta Leonowicz – poprosiła Wójta, aby zobaczył ile kosztowałoby zrobienie

przepustu w Trześciance i może udałoby się zrobić to zadanie jeszcze w tym roku.

         Wójt Pan Andrzej Pleskowicz – powiedział, to będzie bardzo ciężki rok do zrealizowania wszystkich

zadań. Podziękował firmie Tomex za dobrą współpracę i zaangażowanie w naprawę dróg gminnych.

         Radna Anna Jakoniuk – apelowała o wysyłanie podziękowań dla firm, które nam pomagają.

         Pani Dyrektor NOK Agata Smoktunowicz- w imieniu Wójta, sołtysa, swoim i radnych zaprosiła na

majówkę, która odbędzie się 28 maja o godzinie 14.00 pod dębem „Dunin” w Przybudkach jak również

na festyn białoruski „I tam żywuć ludzi” 29 maja w Podborowisku.

         Przewodnicząca Rady Aneta Leonowicz – złożyła życzenia z okazji „Dnia Samorządowca”

Ad. 10. Zamknięcie obrad XLI sesji Rady Gminy Narew.

Po wyczerpaniu porządku obrad Przewodnicząca Rady Aneta Leonowicz zamknęła obrady XLI sesji

Rady Gminy Narew o godz.10.15.

Lista obecności sołtysów stanowi załącznik Nr 15 do oryginału protokołu.

Protokolant

Krystyna Kiszycka

Przewodnicząca Rady

Aneta Leonowicz

8


